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Vedoucí kolotoče Srp 30, 2022

Ceny plynu a elektřiny na burzách doslova přes noc
spadly o desítky procent! Stojí za tím oznámení
Německa, že již v září bude mít plynové zásobníky
naplněné na 85% objemu a nikdo netuší, odkud ten
plyn Berlín dostal! Asijský finanční server to práskl,
Berlín podle serveru Nikkei nakoupil od Číny ruský
plyn, který Čína momentálně nepotřebuje kvůli
lockdownům v průmyslu. Čína plyn zkapalňuje a
prodává do Evropy německým obchodníkům s plynem!
Vyhodíte ruský plyn z Evropy dveřmi a on se vám
zkapalněný vrátí z Číny oknem, ovšem s masivní
přirážkou na ceně!

aeronet.news/ceny-plynu-a-elektriny-na-burzach-doslova-pres-noc-spadly-o-desitky-procent-stoji-za-tim-oznameni-
nemecka-ze-jiz-v-zari-bude-mit-plynove-zasobniky-naplnene-na-85-objemu-a-nikdo-netusi-odkud

Ze světa
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Evropy dveřmi a on se vám zkapalněný vrátí z Číny oknem, ovšem s masivní
přirážkou na ceně!

Pohádky a báchorky Fialovy vlády a evropských politiků o tom, jak

budou hledat alternativní zdroje k ruským palivům skončily další

absurdní blamáží, které se vlastně ani nejde smát, protože to není k

smíchu ale k pláči. Určitě jste zaregistrovali informace o tom, že v

pondělí a v úterý spadly astronomické ceny za plyn a elektřinu na

evropských burzách v Amsterdamu a v Lipsku o desítky procent.

A to zejména v návaznosti na neuvěřitelnou tiskovou zprávu

německého ministerstva průmyslu, že navzdory předpokladům

budou německé strategické plynové zásobníky naplněny na

85% již v průběhů září namísto až v listopadu. Na informaci

zareagovaly obě zmíněné burzy propadem tržních cen plynu a rovněž

i elektřiny, protože v Evropě se většina elektřiny vyrábí v

elektrárnách, které spalují zemní plyn. Z tohoto důvodu je tak cena

plynu a elektřiny úzce provázána.
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Propad ceny plynu na burze v Amsterdamu

Dosud není jasné, jestli tato zpráva znamená obrat k lepšímu, anebo

se jedná o časovanou bombu, jejíž trhavý účinek pošle trhy a zejména

ceny plynu na oběžnou dráhu okolo Země, protože zatímco někdo má

radost a pociťuje úlevu, ekonomové v německých médiích už v úterý

začali pokládat velice nepříjemné řečnické otázky, odkud vlastně

Německo tak narychlo vzalo tolik plynu?

https://aeronet.news/wp-content/uploads/TTF_Gas30082022.jpg
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Nikde žádné volné kapacity na světových trzích nejsou, a

takový objem znamená, že nějaký velký hráč na světovém

trhu s plynem se musel vzdát svého kontraktu a přenechal

ho Německu. Kdo by to mohl být? Na to se již od včera ptají v

německých médiích odborníci a začíná z toho vylézat mamutí

chucpe, natolik nehorázná drzost, že to může teoreticky i zamávat s

německou vládou na mezinárodní sankční scéně. K čemu došlo?

Německo naplnilo zásobníky čínským LNG plynem, který dost pravděpodobně pochází z plynovodu

Power of Siberia

Němečtí novináři vyštrachali na asijském burzovním serveru Nikkei

[1] informace ze 24. srpna tohoto roku, ve kterých se uvádí, že Čína

se v tichosti a potají z největšího dovozce stala přes noc největším

vývozcem zkapalněného plynu LNG na světě, a díky tomu může

Evropě nabídnout záchranné plynové lano, protože Čína má dostatek

plynu pro celou Evropu, a to hned ze dvou důvodů.

https://href.li/?https://asia.nikkei.com/Politics/International-relations/Indo-Pacific/China-throws-Europe-an-energy-lifeline-with-LNG-resales
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Propad ceny elektřiny na pražské burze navázané na burzu v Lipsku

A poslouchejte dobře: Tím prvním důvodem jsou současné covidové

lockdowny v Číně, které uzavřely fabriky, průmyslové závody a

dopravu, takže Čína už najednou nepotřebuje tolik plynu. A druhým

důvodem je něco ještě neuvěřitelnějšího. Čína, přestože kvůli

lockdownům její ekonomika je suspendována, začala z

Ruska plynovodem “Síla Sibiře” importovat obrovská

kvanta zemního plynu, pro který ale není momentálně v čínské

ekonomice žádné použití a čínské zásobníky jsou zcela plné. Server

Nikkei si spočítal, kolik je jedna a jedna a odhalil, k čemu došlo.

Pojďme si ocitovat, co analytický japonský burzovní server Nikkei

napsal:

Čína nabízí Evropě záchranné energetické lano v podobě dalšího prodeje LNG

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PEX_Prague_30082022.jpg
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Čínská společnost JOVO Group, významný obchodník s LNG,

nedávno oznámila, že přeprodala náklad LNG nejmenovanému

(pozn. podle informací německých novinářů to byl zřejmě německý

plynárenský gigant Uniper) evropskému kupci. Jeden z obchodníků

s futures v Šanghaji řekl deníku Nikkei, že zisk z takové transakce by

se mohl pohybovat v desítkách milionů dolarů nebo dokonce

dosáhnout 100 milionů dolarů.

Největší čínská ropná rafinerie Sinopec Group na

dubnovém hovoru k výsledkům hospodaření rovněž

přiznala, že “přebytečný” LNG směrovala na mezinárodní

trh. Místní média uvedla, že jen Sinopec prodal 45 nákladních

tankerů s LNG, tedy zhruba 3,15 milionu tun. Celkové množství

čínského LNG, které bylo dále prodáno do Evropy, pravděpodobně

přesahuje 4 miliony tun, což odpovídá 7% evropského dovozu plynu v

pololetí leden-červen. Co tedy vedlo jinak vždy energeticky hladovou

Čínu ke změně kurzu a k tomu, že se prakticky přes noc stala

prodejcem?

Za prvé, její pomalá ekonomika. Reálný růst hrubého domácího

produktu za první pololetí činil pouhých 2,5%. “Covidové lockdowny

ve městech vedly k poklesu poptávky po průmyslových palivech a

chemikáliích, což následně vedlo k nižší poptávce po plynu v prvním

pololetí,” uvedl Xuelian Li, vedoucí analytik výzkumného institutu

Marubeni. “Nevypadá to, že by se ve druhém pololetí výrazněji

zvýšila,” dodala.

Druhým důvodem je nařízení ústřední vlády posílit výrobu energie,

včetně uhlí. “Důraz je nyní kladen na energetickou bezpečnost více

než na snižování ekologické stopy,” uvedl Mika Takehara, vedoucí

výzkumný pracovník Japan Oil, Gas and Metals National

Corporation. Například provincie Šan-si letos zvýšila produkci uhlí o

100 milionů tun na 1,3 miliardy tun a podle místních médií přidá v

roce 2023 dalších 50 milionů tun. Rozšiřuje se také vlastní těžba

plynu v Číně. Podle plynárenské poradenské společnosti Sia Energy
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se očekává, že domácí produkce plynu v roce 2022 meziročně vzroste

o 7%. Naopak dovoz LNG do Číny z USA se v tomto roce

pravděpodobně sníží o 20 %.

Snížení čínského dovozu má dopad na mezinárodní ceny. Ceny LNG

v Asii se v současné době pohybují kolem 45 dolarů za milion

britských termálních jednotek – o více než 10 dolarů levněji než

evropský zemní plyn, který se prodává za více než 60 dolarů za

milion BTU. Rozdíl v cenách odráží rozdíl v poptávce. V loňském

roce, kdy Čína agresivně nakupovala na spotovém trhu, byly asijské

ceny vyšší než v Evropě. Dnes je poptávka v Evropě. Podle

amerického Úřadu pro energetické informace jsou dodávky ruského

plynu do Evropy na 40-letém minimu. Plyn proudící plynovody tvoří

jen 20 % toho, co před rokem.

Evropa na nedostatek ruského plynu, od kterého se

dobrovolně a rozhodnutím Rady EU odstřihla kvůli ruské

invazi na Ukrajinu, reagovala nákupem LNG na spotovém

trhu – bez ohledu na vyšší ceny – a dohodla se, že do března

příštího roku sníží spotřebu zemního plynu o 15%. Díky těmto

mimořádným opatřením se Evropa snaží přečkat nadcházející zimu, i

když průtoky v plynovodech budou o 80% nižší než v normálních

dobách.

Vždy však existuje možnost, že dovoz plynu z Ruska nakonec klesne

na nulu, uvedl Toshiyuki Makabe, analytik společnosti Goldman

Sachs. V takovém případě by Evropa musela nakoupit téměř vše, co

zbylo na spotovém trhu – což je nereálný úkol. Skrytým utajeným

důsledkem tohoto vývoje je, že Čína zvyšuje svůj vliv na energetickém

trhu.

Pokud Rusko nakonec bude vyvážet více plynu do Číny jako

prostředek k potrestání Evropy, bude mít najednou Čína větší

kapacitu k přeprodeji svého přebytečného plynu na spotovém trhu –

což nepřímo pomůže Evropě, ale za cenu, se kterou se evropští

politici chlubit nebudou.
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Plynovod “Síla Sibiře“, který vede mezi Ruskem a Čínou, má

kapacitu pro přepravu velkého množství plynu. A množství plynu,

které Čína sama vytěží, ovlivní rovněž plány Evropy v oblasti

zásobování energií. Čím zoufaleji bude Evropa řešit své dodávky

energií, tím více budou mít politická rozhodnutí Číny sílu ovlivnit

celý Evropský blok. Dojde tak k tomu, že zatímco se Evropa

snaží vymanit ze své energetické závislosti na Rusku, ironií

je, že se stává závislejší na Číně.

Nikkei Asia

Odříkaného ruského plynu největší čínský LNG tanker!

Němečtí liberální novináři se začali ozývat, že co to má ksakru

znamenat, že Německo se zbavuje závislosti na Rusku tím, že

Scholzova vláda vytváří pro změnu závislost na Číně, přičemž podle

všeho to vypadá, že když ne všechen, tak minimálně podstatná část

těch LNG dodávek pro Uniper z Číny je tvořena ruským plynem,

který Gazprom přesměroval do Číny.

A Čína ten plyn zkapalňuje a prodává Evropě, která nechce ruský

plyn, ale čínský jí nevadí. Jenže čínský plyn vlastně není čínský, on je

z jedné části katarský, z další části americký a v poslední době hlavně

ruský, protože ty objemy ruského plynu proudícího do Číny jsou

obrovské. Již počátkem května přinesla [2] čínská média

informaci, že dodávky zemního plynu z Ruska do Číny ze

zvýšily o 60% a nadále rostou.

https://href.li/?https://www.scmp.com/news/china/diplomacy/article/3176280/russian-natural-gas-exports-china-jump-60-cent-first-4-months
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Plynovod Síla Sibiře

A to ve chvíli, kdy čínská ekonomika ten plyn nepotřebuje. Ale

potřebuje ho někdo jiný v Evropě. Rusko podle všeho je s Čínou na

těchto operacích domluveno. Je to součást taktiky skupiny BRICS.

Čína nakupuje ruský plyn, který objektivně nepotřebuje,

zkapalní ho a dodá loděmi s vlastní přirážkou do Evropy,

rozuměj do Německa. A celé to praskne 29. srpna v pondělí, když

ministerstvo průmyslu práskne šokující informaci, že stal se zázrak, v

zásobnících bude 85% plynu již v září.

Čína nakupuje od Ruska už dokonce i předem zkapalněný LNG plyn

A když se začnou novináři vrtat v tom, odkud ten plyn je, tak se

ukáže, že je to ruský plyn zkapalněný čínským resellerem. Vítejte v

Evropském lunatoriu pro blázny, kteří nechtějí tak moc nic ruského,

až to ruské nakonec kupují tajně od Číňana s pořádnou přirážkou.

Tohle nevymyslíš, to musíš zažít! Žít BRNO EU! A to ještě si počkáme

na tu reakci, jak zareaguje vrchnost ve Washingtonu, až se dozví, že

Berlín nakupuje ruský plyn u Číňana, tzn. od dvou největších arci-

nepřátel USA. A to pořád není všechno.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/SilaSibiri.jpg
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Tanker pro převoz LNG

V červenci server South China Morning Post uvedl [3], že

podle údajů čínských celních úřadů Čína v prvních šesti

měsících roku 2022 nakoupila od Ruské federace celkem

2,35 milionu tun zkapalněného zemního plynu (LNG) v

hodnotě 2,16 miliardy USD. Objem dovozu se meziročně zvýšil o

28,7%, přičemž hodnota vyskočila o 182%. Znamená to, že Rusko

předstihlo Indonésii a Spojené státy a stalo se letos čtvrtým

největším dodavatelem LNG do Číny!

To samozřejmě nelze zaměňovat s potrubním plynem, kdy ruský

výrobce Gazprom nedávno oznámil, že jeho denní dodávky do Číny

prostřednictvím plynovodu Síla Sibiře dosáhly nového historického

maxima (Rusko je po Turkmenistánu druhým největším

dodavatelem zemního plynu do Číny potrubím), a již dříve odhalil, že

dodávky ruského potrubního plynu do Číny se v první polovině roku

2022 zvýšily o 63,4% v celkovém úhrnu. Čína tak nakupuje od Ruska

obrovská množství potrubního i zkapalněného plynu, který pro

vlastní průmysl nepotřebuje, ale přeprodává plyn jako svůj vlastní

“přebytkový” do Evropy s pořádnou přirážkou.

-VK-

https://aeronet.news/wp-content/uploads/LNG_Tanker.jpg
https://href.li/?https://www.scmp.com/economy/economic-indicators/article/3186083/china-snaps-over-us2-billion-russian-lng-energy-trade
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Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní

žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 8. rokem děláme,

pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné

páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé

darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,

tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 70% z cílové sumy

a do konce měsíce zbývá poslední den. Přispět můžete

bankovním převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin

Cash, Ethereum, Monero a rovněž poštovní složenkou na účet. Naše

práce může pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a

nemělo by to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš

server je tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem

děkujeme!

67

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

https://aeronet.news/donate/
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Uniper на грани банк рот ства

Uniper je na pokraji bankrotu

https://aftershock.news/?q=node/1148364

 
30/Авг/22

Energetická společnost Uniper již utratila všech devět miliard eur

federální vládní pomoci. Nyní je akutní riziko bankrotu. Dovozce

plynu potřebuje další čtyři miliardy, aby v krátkodobém horizontu

přežil. Jinak se systém zhroutí.

Na evropském trhu s elektřinou bezprostředně hrozí vlna bankrotů

nebývalého rozsahu. Předpokladem k tomu bylo zvýšení

velkoobchodních cen elektřiny na více než 1000 eur za MWh.

Tato úroveň je téměř o 3000 procent vyšší než dlouhodobý průměr

30-50 eur. Při současných extrémních cenových hladinách již

společnosti nemají dostatečnou finanční likviditu, aby mohly

provádět maržové vklady („margin call“) potřebné pro obchodování s

energií.

Německý energetický gigant Uniper, který již obdržel finanční pomoc

od spolkové vlády, v pondělí uvedl, že tak vyčerpal všechny finanční

prostředky na záchranu. Uniper „zcela vyčerpal“ celou úvěrovou

linku developerské banky KfW ve výši devíti miliard. Další čtyři

miliardy eur jsou nyní potřeba k „zajištění krátkodobé likvidity

společnosti“.

Aby se vyhnuli kolapsu systému, pracují „spolu s federální vládou

plnou rychlostí na trvalém řešení této mimořádné situace,“ uvádí se v

prohlášení, „protože jinak Uniper již nebude schopen plnit svou

kritickou funkci pro Německo a Evropu.”

Spolkový ministr hospodářství Robert Habeck (Zelení) v pondělí

vyloučil srovnání s celosvětovou ekonomickou krizí z roku 2008

způsobenou insolvencí americké investiční banky Lehman Brothers:

„Určitě zajistíme, že energetické společnosti budou mít likviditu,

kterou potřebují,“ vysvětlil Habeck v Hamburku. . “Nedojde proto k

https://href.li/?https://aftershock.news/?q=node/1148364
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dominovému efektu na energetickém trhu, jako tomu bylo po krachu

investiční banky Lehman Brothers na začátku globální finanční

krize.”

„Likvidita je extrémně nízká,“ uvedl na Twitteru sloupkař z

Bloombergu a expert na energetický trh Javier Blas. “Během příštích

24-48 hodin bude zapotřebí další vládní pomoc, aby evropští

dodavatelé energie zůstaly solventní.”

Spolkový ministr hospodářství Habeck v Hamburku připustil, že

některá opatření v boji proti plynové krizi přispěla k růstu cen na

trhu. Například federální vláda přidělila více než 13 miliard eur

společnosti Trading Hub Europe (THE) na nákup paliva a jeho

použití k plnění skladovacích zařízení. Zdá se, že tyto masivní nákupy

plynu za peníze daňových poplatníků přispěly k vyšším tržním

cenám, píše Welt. Nyní Khabek řekl, že chce změnit pravidla pro

vládní nákupy plynu. “Zemní plyn už nebudeme kupovat za každou

cenu, takže trhy se uklidní,” řekl ministr.

Již to zde někdo psal, že zemřel Michail Gorbačov. Našel jsem k tomu

zajímavý článek na Rossia Today, přeložil i s obrázky a kdo má zájem

najde ho na https://www.topcz.net/ve-veku-91-let-zemrel-jediny-

prezident-sovetsky-vudce-michail-gorbacov/

Celý LNG je jeden obrovský podvod kterým si USA chtěli zotročit

Evropu.

 
Původně měli v plánu vydírat Rusko a ruský plyn zkapalňovat a

prodávat za astronomické ceny Evropě, vydávat ho za americký

frakovaný. Vytvořit závislost Evropy na americkém “frakovaném”.

 
Evropě zakázat kupovat napřímo od Ruska

 
Ukrajinou jim Rusko udělalo čáru přes rozpočet, navíc si k tomu

přidali vlastní sankce.

https://href.li/?https://www.topcz.net/ve-veku-91-let-zemrel-jediny-prezident-sovetsky-vudce-michail-gorbacov/
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Sami amíci nedávno přiznali, že vlastního frakovaného mají pro sebe

nedostatek.

 
Takže nějaký čínsko-ruský od amíků dnes nemůže nikoho překvapit

🥴 ZOUFALCI jsou to.

 
Jak dlouho s těmi všemi komediemi chtějí vydržet ?

Inspirováno obrázkem někde dole 🙂

Slouží politici lidem nebo “lid” politikům?

Je to Nemecko co muze za Vsecko, nebo Duch Ciny?

Zatim, co Petr Fiala si summiruje zapsane poznamky z prednasky

Guye Verhofstadta

https://www.youtube.com/watch?v=sspxZ28Ah9s ,

pochopil Olaf Scholz nutnost, lidu ceskeme vysvetlit naprimo, ze

jestli si potrebujeme taky delat poznamky jako pan premier, je to

uplne v poradku.

https://href.li/?https://i.imgur.com/d4AGZCB.png
https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=sspxZ28Ah9s
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Nutno vsak pocitat hlavne s tim, ze se na nas ohled brat nemuze

pokud bude treba neco rozhodnout.

Hezky to zacal i s tou omluvou za nemeckou historii.

Zde to akorat mohl dotahnout do dokanolasti a dodat, ze i v

budoucnu se rad omluvi pokud jeste bude komu.

Je mu totiz jasny, ze kdyz z lahve vypusti Ducha Ciny, tak si muze

prat prani!

 

Do Prahy přijel německý Führer Olaf Scholz, aby připomněl

fialovému Führerovi, že před měsícem dostal od eurofašisty

Verhofstadta za domácí úkol, aby neprodleně zrušil právo veta v

Radě EU. Jelikož Fialenka nestačí hasit své domácí průsery, tak tuhle

vlastizradu ještě nestačil spáchat. Omezení jednomyslného hlasování

je dlouholetým snem velkých evropských států, hlavně Německa,

které je nástupcem Třetí říše. Menší a střední státy musí tyto

požadavky odmítnout. Jde o přímý útok na jejich suverenitu:

https://echo24.cz/a/SmCdw/scholzuv-nebezpecny-navrh-zruseni-

https://href.li/?https://cz24.news/wp-content/uploads/2022/08/scholz-fiala-prague-1024x533.jpg
https://href.li/?https://echo24.cz/a/SmCdw/scholzuv-nebezpecny-navrh-zruseni-prava-veta-v-rade-eu-jednomyslne-hlasovani
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prava-veta-v-rade-eu-jednomyslne-hlasovani

 

Fialčenkovi věří už jenom houpací koně, kteří trpí těžkou rusofobií a

sní, že díky Fialčenkovi bude Drang nach Osten 2.0 úspěšná a jsou

ochotni se uskrovnit a koupit si ne dva, ale tři svetry, jen aby Putina

dostali na kolena. Také bezmezně věří, že německý Führer je ochotný

se solidárně podělit o plyn s českými gojím nebo doufají, že Fialčenko

zařídí zastropování cen energií. Jenže se ukazuje, že tyto vlhké sny,

které ministr Síkela prezentoval ve vysílání televize Nova, rozesmála i

moderátora Raye Korantega: https://youtu.be/1OjBkOHDQjU

 
Síkela nebyl dokonce schopen odpovědět na triviální otázku jak chce

zajistit přijatelné ceny energií: https://youtu.be/-c-p1o693rQ

 
Vystrašeně a bezradně působil včera Fiala v živém vstupu pro hlavní

večerní zprávy České televize. Na otázky jaké dohody ohledně

raketově rostoucích cen energií v rozhovorech s německým

kancléřem Scholzem dosáhnul, vyhýbavě přiznal, že německá strana

se k zastropování cen zatím staví negativně, přestože připouští, že

„celoevropský přístup je nutný“. Naděje české vlády, které si se

Scholzovou návštěvou spojovala, se tak rozplynuly.

 
https://protiproud.info/politika/6682-nemec-prijel-do-prahy-

https://href.li/?https://echo24.cz/a/SmCdw/scholzuv-nebezpecny-navrh-zruseni-prava-veta-v-rade-eu-jednomyslne-hlasovani
https://href.li/?https://pravyprostor.net/wp-content/uploads/2022/08/slava-fialovi.jpg
https://href.li/?https://youtu.be/1OjBkOHDQjU
https://href.li/?https://youtu.be/-c-p1o693rQ
https://href.li/?https://protiproud.info/politika/6682-nemec-prijel-do-prahy-diktovat-konec-prava-veta-nemecka-evropa-bude-uz-bez-kulis-a-naplno-nedostupne-energie-byly-planem-ktery-se-zdaril-jsou-pilirem-valky-bez-tanku-nechcete-tak-vyreste-kvadraturu-kruhu.htm
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diktovat-konec-prava-veta-nemecka-evropa-bude-uz-bez-kulis-a-

naplno-nedostupne-energie-byly-planem-ktery-se-zdaril-jsou-

pilirem-valky-bez-tanku-nechcete-tak-vyreste-kvadraturu-

kruhu.htm

Důmaj Feďa – Proč?

Proč Bergoglio přebírá kontrolu nad všemi vatikánskými financemi?

https://necenzurovanapravda.cz/2022/08/proc-bergoglio-prebira-

kontrolu-nad-vsemi-vatikanskymi-financemi/

Proč, skopčák přijel zrovna do Prahy?

https://cz24.news/petr-hajek-nemec-prijel-do-prahy-diktovat-

konec-prava-veta-nemecka-evropa-bude-uz-bez-kulis-a-naplno-

nedostupne-energie-byly-planem-ktery-se-zdaril-jsou-pilirem-valky-

bez-tanku-nechcete-tak-vy/

Pátrejte, bádejte, buďte ve střehu.

Na to nemusíme být ve střehu.

 
Válku proti lidstvu vede parazit tak, že nikdo nemusí ani vystřelit –

lidi se zastřelí sami – vakcínami. A prostřednictvím “vlastní” vlády.

která jim to nařídí.

 
“Dobrovolnost”

 
vlastní zkázy je typickým znakem této poslední bitvy proti lidskosti je

to nejodpornější, co lžid vymyslel. Nikdo nemusí nikam vpadnout –

to zbude jen na svatého Jiřího, který to pochopil, i když brankář

Holeček je toho názoru, že Jiří je parchant, kterého by ani prase

nežralo.

 
Co tedy má spáchat ta fialová kreatura je předvídatelné. Nařídit

národu něco obzvlášť odporného. Národu, kterému po okradení toho

https://href.li/?https://protiproud.info/politika/6682-nemec-prijel-do-prahy-diktovat-konec-prava-veta-nemecka-evropa-bude-uz-bez-kulis-a-naplno-nedostupne-energie-byly-planem-ktery-se-zdaril-jsou-pilirem-valky-bez-tanku-nechcete-tak-vyreste-kvadraturu-kruhu.htm
https://href.li/?https://necenzurovanapravda.cz/2022/08/proc-bergoglio-prebira-kontrolu-nad-vsemi-vatikanskymi-financemi/
https://href.li/?https://cz24.news/petr-hajek-nemec-prijel-do-prahy-diktovat-konec-prava-veta-nemecka-evropa-bude-uz-bez-kulis-a-naplno-nedostupne-energie-byly-planem-ktery-se-zdaril-jsou-pilirem-valky-bez-tanku-nechcete-tak-vy/
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už mnoho nezbývá. Třeba zbavit se koruny výměnou za “evropizaci”

platů a přijmout to směšné euro. Což by mohlo leckoho zlákat,

zejména ty popřevratovou školou upravené jedince.

Dala jsem sem vyjádření právničky Hustákové, které bylo včera na

PL, ale neobjevilo se.

 
I když se mluví o tom ( například pan Noveský u Xavera nebo pan

Rajchl) že vláda musí být vyměněna, abychom přežili, ona ten názor

nesdílí a říká, že vláda vydrží, což tvrdí i Paroubek. Pní Hustáková

navíc doporučuje pořídit si nějaké neplynové topidlo.

 
Je teda možné, že tady jde nejen o depopulaci ale i o odlesnění

krajiny.

 
Navíc je skeptická ke konání hromadných akcí proti vládě.

 
Jestli jsme opravdu ušli tak daleko, že máme vládu, která dobrovolně

likviduje občany, a stát, záměrně nepíšu “vlastní”, asi mezi vládami

vypukla celosvětově nějaká nemoc.

 
Jak se jmenuje – to by měl někdo zavčas identifikovat.

 
Vzpomeňme na opuštěný odlesněný Velikonoční ostrov a jeho

obludné sochy s klobouky.

OT:

 
Zemřel Gorbačov.

 
Kdysi jsem mu fandil – jako mladý kluk jsem v něm viděl

reformátora – a on to byl trouba, který si ukousl větší kus chleba, než

dokázal sníst.

 
Nu což, musíme tam všichni a všichni se budeme ze svých činů a

nečinů zodpovídat před Všemohoucím a Vševědoucím.

A tak si zanotujme jednu lidovou:

 
“Už mu nohy,

 
už mu nohy,

 
už mu nohy smrdět nebudou, hajzlovi.”
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Zemřel Gorbačov?

A co na to Dlabačov?

Nedehonestujme Gorbačova. Mohu souhlasit s tím že na to neměl

“koule” ale možná ty sračky ke kterým to jeho politikum vedlo

neplánoval a nechtěl je. Třeba ho prostě a jednoduše USA ojebaly.

Daleko více sviní než byl on žilo a dnes žije v USA a London City.

Kdyby za kýmkoli z nás ti parchanti přišli a začali argumentovat

zlatem a bohatstvím – kolik z nás by raději zvolilo svobodu, suchý

chléb a mír ?

Konecne

 
UKrajince Gorbacova odnes CERT.

 
Uz moh davno, ale asi se bal aby mu neznicil peklo, jako SSSR.

 
Uz se pece s Havloidem..

Kdyz se dari ..

Došel mu plyn a dva svetry i s kožichem z muštelek nestačili,

zrádcovi?

Před chvílí jsem se dověděl že zemřel M. Gorbačov. Jsem kritikem

toho co způsobil v CCCP a nám zde také.

Přesto – budiž mu země lehká. Nejděme cestou ženštiny

afroameričanové.
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A tak jsem se v této chvíli zamyslel nad možným poselstvím tohoto

faktu. Zemřel představitel který kdysi zapříčinil že USA ovládly

planetu – což vedlo do současného civilizačního průseru. Co si lze

tedy představit o směřování civilizace po jeho skonu a v kontextu

dnešního marastu za nějž nesou ty “vítězné” USA ( potažmo

Jevrejové ) odpovědnost ?

 
Co kdybychom to brali jako znamení o uzavření jedné smutné

kapitoly současné civilizace planety země ? Zemřel starý vladař, ať

žije nový a jeho zákon ?

 
Budu doufat že staré pořádky a nový NWO brzy pojdou na úbytě.

Přece nemohou být všichni jen neoliberálové a ovčani.

 
Gorbyho duši přeji Boží spravedlnost a pro nás si přeji Boží sílu v boji

se zlem lidským i okultním.

Jak chcete, aby vás neopouštěla síla, když všechna místa, která jste

kdysi bezpečně znal a nezabloudil v nich, tak náhle mění tvar a

objevují se v nich pohyblivé stěny oživlého bludiště a když vidíte, jak

psací pero, které držíte, píše a text, který se pod ním objevuje bez

dotyku na psací podložku, je jakoby z jiného světa, jen jakési znaky,

které mají do srozumitelnosti daleko?

Proto jsem to v té poslední větě napsal, přeji si Boží sílu v boji….

Ano ten apokalyptický obraz jenž jste popsala jsem si na chvíli

představil. …..pohyblivé stěny, bludiště…. Pokud nám v tomto

nepomůže vyšší moc tak už je to asi vše jedno. Vždyť co horšího se

stane nežli že fialový hnus, neonacismus a všeobecně zlo které má ze

zla radost, zvítězí a všichni postupně půjdeme do kopru.

 
Atomem, Viry, Hladem a nouzí, nebo sekerami a meči… No a co jako,

skončí proto vesmír? Skončí sluneční soustava ? Skončí kvantová

fyzika a elementární částice ? NE. Pokud skončíme my, bude to tomu
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časoprostoru úplně jedno. Pokud se necháme zabít zlem, prostor

kolem nás bude existovat dále a jemu i nám mrtvým bude úplně

lhostejno co bylo a co se stalo.

Jestli chceme existovat, bojujme každý jak můžeme a prosme o

pomoc vyšší moc a mějme boží radost z existence své i Jeho.

okrem toho ze je rusko s cinou na tom dohodnute je pravdepodobne

ze aj rusky zisk je vyssi akoby to nemcom predavali priamo, srala u

kravina!

 

 


